
Til: Dansk Folkeparti 
Emne: ang. indekskontrakter  

 
Kære Kristian  
  
Jeg vil høre, om du evt. kan hjælpe mig (os) med indekskontrakter. Vi er nogle, der har startet en forening, 
fordi vi har fundet ud af, at vi ikke vil få de penge udbetalt, som vi blev lovet, da vi tegnede dem på en 
“kontrakt” for mange år siden på grund af nye skatter og afgifter, som er blevet pålagt gennem årene af 
staten og banker. Det resulterer i, at udbetalingsperioden på 10 eller 15 år vil blive forkortet med indtil 
flere år, hvad der ikke kan være rigtigt, da man har en kontrakt på udbetaling på de 10 eller 15 år. For mit 
vedkommende vil jeg få 3 år trukket fra de 10 år jeg blev lovet. 
 
 
Med venlig hilsen 
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